
Raadsvragen 

 

van de fracties Bakker, Inwonersbelangen en LijstvanderDoes in de 

raadsvergadering van 11 juli 2019 

 

Begin van de week bereikte de fractie Bakker, LijstvanderDoes en 

Inwonersbelangen het bericht dat de overeenkomst met betrekking tot de 

huisartsenpost eind dit jaar afloopt. Sinds het sluiten van de 

huisartsenpost is er in Woerden geen huisartsenzorg meer buiten 

kantoortijden en ook niet in de weekeinden. Uit de vele reacties en 

ervaringen, van een groot aantal mensen uit Woerden en omstreken, die 

met ons gedeeld zijn, komt het beeld naar voren dat de zorg in Woerden 

enorm verschraald is, en in een gevaarlijke situatie terecht is gekomen.  

 

De vragen van onze fracties zijn: 

 

1. Is het bekend bij het college dat het contract van de huisartsenpost 

Primair met de Woerdense huisartsenvereniging HAGRO eind 2019 

afloopt? Zo, niet wil het college dit nagaan? Zo wel, heeft het college 

hierover al contact gehad met de huisartsen van Woerden? 

 

2. Als het contract afloopt dit jaar wil het college dan door middel van 

een brief aan de Woerdense huisartsenvereniging zijn zorgen 

meedelen over de zeer slechte staat waarin de Zorg van Woerden 

terecht is gekomen, door onder andere, de verplaatsing van de 

huisartsenpost naar de gemeente Utrecht?  

 

3. Wil het college in deze brief de huisartsenvereniging HAGRO 

meedelen dat het college erop vertrouwt dat de huisartsen er alles 

aan zullen doen wat in hun vermogen ligt om ook buiten kantooruren 

en in de weekenden de huisartsenzorg weer in Woerden terug te 

doen keren, en zo de Zorg voor Woerden en omstreken aanzienlijk te 

verbeteren en levensgevaarlijke situaties te voorkomen? 

 

Fractie Inwonersbelangen, Hendrie van Assem 

Fractie Bakker, Reem Bakker 

Fractie LijstvanderDoes, Lenie van Leeuwen 


